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Skickat:
Till:
Kopia:
Ämne:

Uppföljningsflagga:
Flagga:

Robin Fredriksson
den 11 januari 2022 16:24

Info IDR Idrott; Jonny Costmar; Robert Sköld
SV- Svar SKA 2022/18

Följ upp
Slutfört

Hej

Tack för ditt förslag.

Anledningen till att planbelysningen är tänd under alla dygnets mörka timmar är den senaste tidens skjutningar runt
idrottsplatsen.
För att öka tryggheten i området så har Polisen bett oss att håla tänt till vi får annan information från dom.

Beklagar att detta kan vara störande.

Med vänlig hälsning

Robin Fredriksson
Enhetschef

ldrottsförvaltningen
Driftavdelningen ute
Farstaängsvägen 10, 123 46 Farsta
Telefon: 08-508 277 56
E-post: robin.fredriksson@stockholm.se
sta rt.stockholm

H StockholmsV stad

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna, som är personuppgiftsansvarig. På
start.stockholm/dataskydd hittar du information om stadens behandling av personuppgifter



Från: Funktion 5D15 Skarpnäck <skarpnack@stockholm.se>
Skickat: den 10 januari 2022 10:59
Till: Info IDR Idrott <ldrott@stockholm.se>
Ämne: Svar SKA 2022/18

Hej

Översänder inkommet medborgarförslag som är utanför stadsdelsnämndens ansvarsområde. Vänligen
återkoppla till förslagsställaren på

Med Vänliga Hälsningar
Fabian Lind

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning
Box 5117, 121 17 Johanneshov
Telefon: 08-508 150 00
E-post: skarpnack@stockholm.se
start.stockholm

Information om behandling av personuppgifter
Inom Stockholms stad är det respektive nämnd eller styrelsen i det bolag som hanterar personuppgifterna,
som är personuppgiftsansvarig. På start.stockholm/dataskvdd hittar du information om stadens behandling
av personuppgifter.
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Från:

Till: Funktion SD15 Skarpnäck
Ärende: Medborgarförslag - släck över Kärrtorps idrottsplats nattetid
Datum: 2022-01-08 08:14:38

Hej,

Detta är ett medborgarförslag till Skarpnäcks stadsdelsnämnd:

Släck strålkastarna över Kärrtorps idrottsplats nattetid (exempelvis mellan 22 och
07). Detta för att:
1: Det är ett onödigt slöseri på el och därmed våra pengar och klimat
2: Naturvärden påverkas genom så kallad "ljusförorening" (som bland annat
kan påverka djurs orienteringsförmåga).
3. De som bor i närheten får störd dygnsrytm av den mycket ljusa natthimlen vilket
är ett allvarligt hälsoproblem.

Notera att disiga nätter är natthimlen riktigt ljus upp till 2km från idrottsplatsen
vilket innefattar mycket stora delar av naturreservatet intill och många boenden i
området.

Exempel på referenser:
https ://ljuskultur.se/artiklar/ljuset-pa-gott-och-ont/
https ://www.tradgardsdesignmedgrubbygardens.se/utomhusbelysning-paverkan/
https ://ki.se/forskning/darfor-ska-vi-lyssna-pa-kroppens-rytm

Bästa hälsningar,


